
Aktywność radnych podczas sesji Rady Miejskiej w Złotoryi w roku 2016

Ewa Miara

oświetlenie ul. B.Chrobre

zapytanie ustnie

Zapytała,  czy będzie robione oświetlenie  na terenie 

garaży przy ul. B.Chrobrego?

Z-ca Burmistrza Andrzej Ostrowski: Oświetlenie 

garaży na ul. B.Chrobrego  - temat jest znany ale 

zbyt kosztowny, to zadanie nie jest zapisane w 

budżecie na ten rok17Sesja nr:

informacja WM

informacja ustnie

Podziękowała pracownikom Wydziału Mienia Urzędu 

Miejskiego za szybkie załatwianie spraw przez nią 

zgłoszonych. Nigdy nie zdarzyło się, że mi odmówiono i 

nie załatwiono.  Myślę – powiedziała, że wiele spraw 

zgłoszonych na dzisiejszej sesji można było załatwić w 

Wydziale Mienia.

19Sesja nr:

porządek parkingi

wniosek ustnie

Zwróciła  uwagę na stare samochody zalegające parkingi. 

Wrócił problem samochodów Pana Osumka. Proszę Straż 

Miejską o interwencję.

Robert Pawłowski: proszę o wskazanie miejsca, 

gdzie te stare samochody stoją i zajmują miejsca 

parkingowe.
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